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 Styrelsemötesprotokoll 2024-06-06 Klubbstugan Nbk 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Helen Dragsten, 
                      Maria Rydell, Eva Pers, Sofie Öst. 
                       
                      Anmält frånvaro:  Elisabeth von Knorring. Marit Erikes, Siv Back, Marie Hjort 
                        
                       
§ 51              Mötets öppnande 
                     Sekreteraren öppnade mötet. 
              
§ 52 Val av justerare  
                     Eva Pers valdes att justera protokollet. 

 
§ 53 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
§ 54 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna. 
                      
 
§ 55 A. Skrivelser inkommande 
                     Erik Runesson har frågat om prao för två flickor årskurs 9 från Dalajärna. Har svarat 
                     att vi inte har sådan verksamhet. 
                     Fråga från Rättviks Kommun om nattvandring. Föreningar som ställer upp med 6 pers 
                     får ersättning med 5000 kr/ kväll. Vi antar inte detta erbjudande då vi har svårt att få  
                     funktionärer till vår egen verksamhet. 
                     Intresseanmälan till landslaget Bruks ( från SBK) har vidarebefodrats till Linda 
                     Jonsson. 
                     Ansökan utställningar 2026. Har vidarebefodrats till Kricko. 
                      
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 56 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     Nybörjarkursen avslutad. Tävlingen i maj gick bra. Nu laddar vi för tävling i juni.  
                     Funktionärer behövs! 
                      
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport.  
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                      HUS 
                      Full fräs på kurserna. Dessutom kommer valp och allmänlydnad innan sommaren. 
                      Prova på lydnad med Eva och Roland blev fulltecknad och mycket uppskattad. 
                      Brukslägret har några platser kvar. Rapporten blev inställd. Markeringskurs med  
                      Ingabritt från Orsa blir den 7-8 dec och specialsökskurs den 19-20 okt. ( Extern kurs  
                      pga att vi saknar instruktör ). 
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

MH banan har röjts. Det mesta materialet är klart. 31/8-1/9 blir det besiktning av 
banan och figurantutbildning. Det behövs en träff innan semestrarna. 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 
 

                     Tjänstehund 
                     Ingen rapport. 
                      

 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Tisdag den 11/ 6 är det tävling i fortsättningsklass. 13 starter. Nybörjartävlingen                         
                     24 starter och 2 domare. 4 juli avancerad klass. 14-15 sept alla klasser och DM. 
 
                     Specialsöksektorn 
                     Saknar ansvarig. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Ingen rapport. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Anläggning. 
Toaletten färdigmålad. Nya stolpar till belysningen har kommit. 
 
 

                     Stuga/ kiosk. 
Rullar på. Helen meddelar tyvärr att hon avsäger sig uppdraget, men är kvar tills vi 
hittat ersättare. 
  

 
Aktivitetsgruppen 

                     Arbetar med program för ” hundens vecka” som infaller v.37. Vi vill gärna ha tips på 
                     aktiviteter.  

 
Hemsidan 

                     Ingen rapport. 
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                      Distriktet 
                      Sören informerade från senaste distriktsmötet där han och Elisabeth deltog. 
                      Rapport från kongresse. Medlemsavgiften höjs med 100 kr. Lite info om bruks SM. 
             
 
§ 57              Att göra lista 
                     Lyset på planerna ska färdigställas, även byte av några stolpar. 
 
 
§ 58                Övrigt 
                      
                      Upptaktsträff för sektorer och instruktörer, planering av kurser och övrig verksamhet 
                      blir den 5 augusti kl 18.30. Vi skickar ut en blänkare redan nu. 
                      Maria och Eva rapporterade från träffen angående bruks/ lydnadsträning. Det blir 
                      på tisdagar 18-20, skott kan förekomma från kl 19. Detta läggs ut på Fb sidan och 
                      hemsidan. 
                      Mörksuggejakten. Helen lägger ut på Fb om behovet av funktionärer till parkeringen. 
                      Emil och Lena, ansvariga för HUS sektorn, önskar ingå i en ny sektor, Bruks och  
                      lydnadssektor. Hur gör vi med HUS sektorn?Detta diskuterar vi på mötet 5 augusti.   
                      Vi tittade på att göra ett ” årshjul” för klubbens verksamhet. 
                      Det har kommit önskemål på att ordna internet till klubben. Då vi förut undersökt  
                      detta har det visat sig bli väldigt dyrt då det endast behövs när det är tävling. Därför  
                      får berörda ersättning när egen telefon används.                  
                      
                       Beslut för mötet: 
                        
                      De som använder internet på sin egen telefon ( vid tävling) får ersättning mot utlägg  
                      för detta. 
 
   
 § 59            Nästa möte den 12 augusti kl 18. 
                        
                    
 
§ 60             Mötet avslutas. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Eva Pers ledamot                                  Helen Dragsten  ledamot 


